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06.02.2023 -Ag B301- klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Lauri Ijäs
Laura Kelottijärvi
Siru Huurre
Siina Jauhiainen
Samu Saarainen
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Sarianna Saastamoinen
Reeta Laitinen

Santeri Neuvonen poistui 17.56
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:40

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
4.1. Allekirjoitusoikeudet ja kiintiötön tulostus
Allekirjoitusoikeudet sekä rajattomat tulostukset päivitetty. Jos ei rajatonta tulostusta löydy
pöytäkirjassa 0/23 ilmoitetuilta henkilöiltä (sihteeri, puheenjohtaja, taloudenhoitaja), ottakaa
Lauri Laitiseen yhteyttä.

5. Hallintoasiat
5.1. Talousasiat

Tilanne tilillä: 8206,02 €
Kassassa: 50,00 €

5.2. Tilinpäätös sekä toimintakertomus 2022
Käydään läpi tilinpäätös sekä toimintakertomus 2022.
Hyväksytään tilinpäätös ja toimintakertomus 2022.

5.3. Laskutusasiat
Freetimelle on laitettu muistutus sopimuskauden laskusta. Katepalia pitäisi muistuttaa
jos ei vielä ole muistutettu. Yrkällä on yhteystietoja.

5.4.Hallituskuvat: ajankohta sekä välineet
Alustavasti ajankohtana toimii 17.2. klo 14-15. Lauri I:llä kamera.

5.5. Radikaalin vaatetuotteille tarjottiin uutta tuottajaa
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Kloffa Clothing: tuottavat vaatteet kierrätysmateriaaleista. Vaatteita on monipuolisesti ja
niihin voi lisätä logoa. Bucket hat mainittu? PJ jakaa infoviestin myöhemmin tänään.

5.6. Koppimestarin erikoinen
5.6.1. Mikro

Mikro on rikki. Uuden mikron hankkimiseen budjetoidaan 50€. Talis lähtee
ostoksille kunhan saa korttiin tunnukset.

5.6.2. Ruiskut
Kopilta löytyy vajaa puoli tusina laatikollista vanhoja Ruiskuja. Koppimestari olisi
mielellään heittämässä veks kaikkia muita paitsi viimeisimmän numeron 2/2022
laatikon sekä “kootut parhaat” laatikon. Saanko luvan? Lupa myönnetty.

-Vujutiimi kiinnostunut käymään läpi vanhoja Ruiskuja historiikkia varten.
5.7. Keski-Suomen Kemistiseura ry:lle nuori jäsen sekä mahdollinen sopimus

-Valittin yksimielisesti Keski-Suomen kemistiseuran nuori jäsen: Jawad el Hamrou
-Ehdotetaan Keski-Suomen Kemistiseuralle sopimuksen luomista, missä sovittaisiin
kirjallisesti molempia osapuolia hyödyttävistä asioista, kuten sponsoroinnista ja
näkyvyydestä.

5.8. Vuosijuhlatiimin tilannekatsaus
Vuosijuhlat 30.03.2024. Vuosijuhlatiimin vastuualueet:

● Varavujukoordinaattori: Vilja-Neelia Muotka
● Sihteeri: Anna Luttinen
● Sponsorivastaava: Lauri Laitinen
● Sillistiimi: Vilja-Neelia Muotka ,Viena Niemelä, Reetta Mattila
● Kuljetusvastaava: Laura Kelottijärvi
● Budjettivastaava: Sara Nikulainen
● Koristeluvastaava: Reetta Mattila
● Muut jäsenet: Jawad el Hamrou ja uusi jäsen Emmi Kovalaine, joka toimii

historiikkivastaavana
Vuosijuhlatili on otettu käyttöön. Juhlapaikaksi on valittu Vehryt Nouka. Sponsoreita on
tiedossa 3 kpl. Historiikkia on alettu suunnitella. Valokuvaajaa ja bändiä on alettu tiedustella.

Oonan huomiot vujutiimille:
-historiikin sijaan puhutaan vuosijuhlakoosteesta
-vujuvideo vujuilla näytettäväksi vai video vujuista?
-enemmän keskustelua kokouksiin ja yksityiskohtaisemmat pöytäkirjat
-älkää korjatko pöytäkirjoja enää kokouksen jälkeen
5.9. Alumnien kanssa yhteistyötä
Alumnit ottaneet yhteyttä yhteistyön merkeissä, yhteistä brainstormausta Discordissa asiasta.
Yhtenä ideana tullut pk-seudulle ohjautuvat excut. Oravanhäntä?
5.10. Kemian valintakoepäivälle muutama nykyinen kemian opiskelija
Kemian valintakoe 8.6. : Elina Laurila oli yhteydessä ja kysyi muutamaa kemian opiskelijaa
silloin paikan päälle juttelemaan mukavia mahdollisille tuleville kemian opiskelijoille . Onko
täällä jo halukkaita? Pistetäänkö asiasta minkälaista kyselyä? Samu ja Siru alustavasti
vapaaehtoisia valintakoepäivään.
5.11. Jäsenten hyväksyntä
Hyväksytään yksimielisesti 1 uusi jäsen Radikaaliin.

6. Tapahtumat ja liikunta

6.1. Menneet



JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 2/2023 3/6

6.1.1. Kauden avaus 10.1.
Kauden avajaisissa paljon porukkaa, kuten kaikissa kauden avajaisissa tuntuu
olevan.
6.1.2. Kinkkusauna 18.1.
Ei kovin paljon porukkaa. Kinkun ja porkkanoiden puuttumisesta tuli
palautetta. Fuksipassin voittajan palkinto jaettu. Palkinnosta kulunkorvaukset
täytetty ja maksettu. Todetaan 6,09 € kuluja jätesäkkeihin.

6.1.3. Kyykkä 25.1.
Ei tuputeta enää kyykkää. Todetaan 8 € kuluja grillihiiliin ja sytytysnesteeseen.
6.1.4. Haalarimerkkien ompelijaiset ja saunailta Nanosaunalla 1.2.
Sipseissä olisi voinut olla monipuolisempi valikoima. Saunavuorot sekana koko
illan, meni hyvin.
6.1.5. JM-kyykkä 4.2
Radilaiset ei innokkaita kyykkäämään. Radikaali olisi voinut saapua aikaisemmin
paikalle t. Matlut.

6.2. Tulevat
6.2.1. Pulkkamäki 7.2.
Huomenna jee, siitä sit Revoon.
6.2.2. Verenluovutus 8.2
Santeri hoitaa.
6.2.3. Akateemisen Kyykän mm kisat @Hervanta 11.2.
Lipunmyynti oli jo joulukuussa. Hups.
6.2.4. Kaverisitsit 15.2.
Budjetoidaan pizzoihin 550 € (sis. toustit). Budjetoidaanko rankkuihin 10 €.
6.2.5. Luonnontieteellinen laskiainen 22.2.
Valmistelut hoidossa. Rahaliikenne Ynnän kautta. Radi hoiti bussien

kilpailutuksen, joten laitetaan lasku Ynnälle. Kortillista järjestyksenvalvojaa
kaivataan, saa 50 € kiitoksena + pääsee mukaan lippukiintiössä.
6.2.6. Jousiammunta 4.3.
30 hlö liikuntakokeilu. Budjetoidaan läpivirtaavaa rahaa 500 €, JYY:ltä avustusta
150 € eli 5 €/hlö.
6.2.7. Vappusauna 24.4.
Budjetoidaan 130 € Opinkiven varaukseen.
6.2.8. Lanit med Linkki @Lillukka 5.-7.5.
Budjetoidaan Lillukan varaukseen viikonlopulle 5.-7.5. 200 € ja lauantaille Bastu
sauna varaukseen 60 €. TEKiltä sponssia?

6.3. Liikunta
6.3.1. Liikuntavuoro med Pedago
Liikuntavuoroasiassa Pedago ottanut yhteyttä. Liikuntavuoro olisi tiistaisin klo
17-18 Vivecalla. Pedagolla Telegram-ryhmä liikuntavuorolaisille. Äänestyksen
perusteella oltiin yksimielisiä, että otetaan liikuntavuoro ja katsotaan miten toimii.

7. Media-asiat
7.1. Radikaalin nettisivuille vuoden 2023 pöytäkirjoille osio
Radikaalin nettisivuille hallitusten kokousten pöytäkirjojen alle osio 2023, jonne
aletaan pian lisäämään meidän hyväksyttyjä pöytäkirjoja.
7.2. Opiskelijatapahtumista informointi
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Tullut toivetta Jyväskylässä ja muualla Suomessa järjestettävien suurten ja
relevanttien opiskelijatapahtumien informoinnista Radikaalin jäsenille. Laurit ja Samu
lähtevät suunnittelemaan esim. Whatsapp-ryhmää tiedotusta varten. Kuukkikseen
voidaan myös kasvattaa MUUTA osiota.
7.3. Nettisivujen päivittäminen/vaihtoehdot
Domainhotellin kautta radikaali.fi 9€ / vuosi, virallinen välittäjä. Samasta paikasta
Webhotelli 5,90€/kk+alv 24 % ja olisi WordPress-optimoitu. Samaan pakettiin 20
gigaa levytilaa, 20 sähköpostitiliä. Kotimainen, palvelimet Helsingissä ja saisi samasta
paikasta tosiaan helposti liitettyä domainin sivuihin. JYY:n websivukoulutuksesta
inspiroituneena voisi tehdä tosiaan itse esimerkiksi WordPressillä sivut, esimerkit
siellä näytti hyviltä ja selkeiltä ja olisi halvinta tehdä (ilmainen hehee, ainoat kulut
hostaaminen ja domain siis). Ainakin puhuja kehui tuota Domain-/Webhotellia. Muita
mahdollisia sivuja olisi squarespace tai wix, jolla tehdä. Squarespace maksaa
vuosittaismaksuna 11€/kk ja pelkkänä kuukausimaksuna 15€/kk. Siellä oli valmiita
pohjia, joihin pystyisi tekemään. Miinuspuolena domainin hommaaminen eri paikasta,
vaikka he tarjoavat sellaisen (mutta ei .fi-päätteistä, .com kuuluisi vuodeksi ilmaiseksi
ilmeisesti siihen planiin). Wix maksaisi sen 10€/17€/kk riippuen website-planista,
minkä ottaa, mutta sama homma domainin kanssa kuin squarespacella. Molemmissa
myös palvelimet muualla kuin Suomessa. Pitäisi varmaan päättää, että millä noista
tekee.
Otetaan WordPress alustaksi.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Radikaalin discord serverillä rasismia
#memes kanavalta löytyy rasistisia meemejä. Serverillä ei ole myöskään yleisiä
sääntöjä, eikä mitään linjaa mitä sinne saa laittaa. Ehdotus discord serverin
säännöistä löytyy Mediakansio → Discord → Discordin yleiset säännöt ja muut
ehdotukset. Tarkennetaan vielä sääntöjä huonosta käytöksestä tulevien
seuraamusten osalta. Hyväksytään säännöt yksimielisesti muutoksin.
8.1.2. Kysely sinne kemian opetuksen iltapäivään
Tanja vastannut aiheisiin liittyen: kysely ei liittyisi mitenkään itse kemian laitoksen
uudisrakennukseen, vaan kemian opiskeluun ja kemian opiskelijoihin.
Kemian laitoksen hops-ohjaajilta tuli yksi idea: kemian opiskelijoiden kalenterin
käyttö. Millaista kalenteria käyttää ja kuinka aktiivisesti.
Samulle voi laittaa jos tulee uusia ideoita aiheeseen liittyen.
8.1.3. Kemian KKR
2024 OPS:iin suunnitellut kurssimuutokset:
- Fysikaalisen kemian kurssien sisällöt heittää päittäin (a:sta tulee b ja vice versa)
ja labrat suoritettaisiin Tammikuussa. Orgaanisen labrat siirtyisivät keväämmälle,
jolloin ne eivät mene nykyisten b-töiden päälle. Luentojen ajankohdat otetaan
myös huomioon ettei menisi labrojen päälle.
Hallituksen kommentti: miten toimii orgaanisen labrakurssi, kun menee jo nyt
melkein kesälomalle?
- Biologinen kemia ensimmäisen vuoden neljänteen periodiin.
Hallituksen kommentti: tällä hetkellä jo kaksi kemian kurssia 4.periodissa.
- Alkukeitos muuttuisi 1 op kurssiksi (vähentää työtaakkaa ja tutorien palkkaa)
- Peruskurssien kirja muuttuu kirjaan, jossa on jo 50 lisenssiä.
Hallituksen kommentti: toivotaan enemmän lisenssejä.
- Kaikille pakollinen kandikurssi johdatus planetaariseen hyvinvointiin 1 op
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- KEMA200 painopistettä aletaan kehittämään enemmän käytännön
laboratoriotyöhön ja turvallisuuteen, ei niinkään enään tarkkaan raportointiin.

Muuta kiinnostavaa
-UEF:n kanssa yhteistyötä: Heille tarjotaan NMR-syventävä ja he tarjoavat meille
röntgenkristallografiaa ja kemian lainsäädäntöä. UEF kokeilee tänä keväänä
myös uutta valintakoemallia, pääsykoekurssia, ja sen
onnistumisen/epäonnistumisen mukaan harkitaan samanlaista toteutusta meille.
Graduprojektin voisi myös tehdä UEF:n tiloissa ja/tai jollekin ryhmälle siellä.
- Orbitaalista toivottiin jotain spesifejä kysymyksiä Radikaalin palautekyselyyn.
Orbitaaliin myös mahdollisesti jotain kesätyön tai yleisesti työnhaun juttuja.
- Opetuksen iltapäivään mahdollisesti tulossa fysiikan laitokselta joku kertomaan
uudistuvasta fysiikan sivuaineopiskelusta.
- Keskusteltiin tekoälyn kirjoittamista esseistä ja miten tässä kohtaa niihin tulisi
suhtautua.

Santeri järjestää myöhemmin keskustelutilaisuuden uudesta OPSista.

8.2.Valiokunnat
8.2.1. Kopovaliokunta

Käytiin läpi miten korvataan tutkintotodistustilaisuus, sillä tutkintotodistusta ei
enää saada paperisena 2023 jälkeen ja täten siihen liittyvä tilaisuus poistuu.
Mahdollisuus oli maksua vastaan paperisena, muttei silti tilaisuutta. Nykyisenä
käytänteenä muodostuu Sisu järjestelmään pdf-tiedostona.
Hallituksen kommentti: tilaisuuden ja todistuksen puuttuminen laskee tukinnon
arvokkuutta.

8.2.2. PJ-forum
Ei mitään jännittävää, esittäydyttiin muille ihmisille.
8.2.3. Tapahtumafoorumi
Keskusteltiin yhdenvertaisuudesta, tapahtumien esteettömyydestä ja
saavutettavuudesta. Verkostoiduttiin muiden ainejärjestöjen jäsenten kanssa.
Matlu-yhteistöiden lisäksi tulossa yhteistyö Nefan kanssa. Algon ja Pörssin kanssa
tehty alustavaa tiedustelua.
8.2.4. Viestintäfoorumi
Säpolistojen poistumisesta jälleen puhetta. Mitä tapahtuu jos ei saadakkaan korvaavaa
systeemiä yliopistolta? Saadaanko jäsenistön tiedot johonkin laillisesti ja
tietoturvallisesti talteen? Ollilta hätävararatkaisuna kaikilla Office 365 mukana kaikille
opiskelijoilla on Outlook, jossa sähköpostia voi jakaa. Ongelma kuitenkin yleinen ja
yliopistolta pitäisi tulla ratkaisu kaikille järjestöille.

9. Palauteboksin läpikäynti
- mikro hajonnut! auttakaa!

Hallitus löytänyt ratkaisun tässä kokouksessa, pöytäkirjan kohta 5.6.1.

10. Muita esille tulevia asioita
Jäsenrekisteritiedoista löytyy fyysisiä ja muistitikkukopioita viimeisimmältä rekisterin
päivitykseltä. JYYltä löytyy tietoturvaroskis ja infoa.

11. Budjetoinnit
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● 8 € grillaustarvikkeet
● 6,09 € jätesäkit
● 130 € vappusauna
● 500 € jousiammunta
● 550 € Kaverisitsi pizzat, 10 € kaverisitsi rankut
● 200 € Lillukka varaus laneille
● 60 € Bastu sauna laneille

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Nyt kun on nimenkirjoitusoikeudet, niin hyväksyttiin pöytäkirjat 12/22, 0/23 sekä
1/23.
Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirjat 12/22 ja 0/23. 1/23 tulee mukaan ensi kokoukseen.

13. Seuraava kokous
6.3. klo 16:15 paikka sovitaan myöhemmin.

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:15.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023 Anna Luttinen, sihteeri 2023


